
                                                                         Zápisnica 

zo zasadnutia  Obecného zastupiteľstva 

v Bohdanovciach nad Trnavou konaného 20. 09. 2024 

_______________________________________________________________________________________ 

 

Prítomní poslanci:   Bc. Monika Kovárová, Ing. Tomáš Doboš, Josef Filip Kozoň, JUDr. Andrej Adamec, 

Ivan Palšovič, Mgr. Juraj Janček, PhD., Miroslav  Nádaský, Miroslav Sučák – 8 

Ospravedlnený:       Ing. Peter Mračka - 1 

 

Program rokovania: 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva a schválenie programu rokovania 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa zasadnutia 

3. Kontrola plnenia prijatých uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ, interpelácie  poslancov 

4. Pripomienky a dopyty obyvateľov obce 

5. VZN č. 87/2024 o Participatívnom komunitnom rozpočte Obce Bohdanovce nad Trnavou 

6. Prerokovanie odovzdania vodnej stavby SO 02 Vodovod a SO 05 Splašková kanalizácia  

vybudovaných v rámci stavby „IBV Kopcová cesta“ firme TAVOS, a.s. 

7. Prerokovanie návrhu Nájomnej zmluvy s Rímskokatolíckou cirkvou, farnosť Bohdanovce nad  

Trnavou  

8. Rozpočtové opatrenia Obce Bohdanovce nad Trnavou  

9. Rozpočtové opatrenia ZŠ s MŠ 

10. Zápisnice zo zasadnutí komisií pri OZ a iné 

11. Žiadosti a rôzne 

12. Informácie starostu obce 

13. Diskusia 

14. Ukončenie zasadnutia OZ, záver 
 

Ad. 1.   Starosta obce privítal prítomných poslancov na spoločnom rokovaní a oboznámil ich s programom    

rokovania OZ, ktorý poslanci schválili Uznesením č. 41/2024. 

Ad. 2.  Do návrhovej komisie boli navrhnutí  JUDr. Andrej Adamec a Ing. Tomáš Doboš.. Návrhová 

 komisia bola schválená Uznesením č. 42/2024. 

           Ako overovatelia zápisnice boli navrhnutí  Bc. Monika Kovárová a Miroslav Nádaský. 

Overovatelia zápisnice boli schválení Uznesením č. 43/2024. 

            Ako zapisovateľka bola Uznesením č. 44/2024 schválená  Ing. Elena Marešová. 

Ad. 3.   Starosta obce skonštatoval, že všetky prijaté uznesenia z predchádzajúcich zasadnutí OZ vstúpili  

do platnosti alebo sú v štádiu riešenia. K návrhu poslanca Josefa Filipa Kozoňa, ktorým by sa riešilo  

rušenie nedeľného kľudu v obci, sa ešte Komisia verejného záujmu a verejného poriadku nevyjadrila  

vzhľadom na skutočnosť, že v letnom nezasadala. 

Poslankyňa Bc. Monika Kovárová predniesla ústne podnety od občanov adresované Komisii výstavby 

a regionálneho rozvoja týkajúce sa parkovacieho miesta na Špačinskej ulici a nestabilných poklopov 

v chodníkoch na Hlavnej ulici. Zároveň sa zaujímala na možnosť umiestnenia značky zákazu otáčania 

sa áut pred budovou materskej školy. Starosta obce bude tento podnet riešiť s dopravnou políciou. 

Ad. 4.  Občan Anton Palšovič sa zaujímal o výsledky zasadnutia Komisie výstavby a regionálneho rozvoja,  

ktorá mala riešiť jeho podnet na posúdenie výstavby rodinného domu v susedstve jeho nehnuteľnosti. 

Predseda komisie Miroslav Sučák mu vysvetlil, že výstavba nie je v rozpore s územným plánom obce 

a odporúča mu obrátiť sa na Spoločný stavebný úrad v Trnave, kde budú jeho požiadavky zapracované 

v stavebnom povolení.  

Starosta obce skonštatoval, že ďalšie pripomienky a dopyty obyvateľov obce neboli žiadnym  

spôsobom na obecný úrad, v čase od minulého zasadnutia OZ, doručené. 



Ad. 5. K návrhu VZN č. 87/2024 o Participatívnom komunitnom rozpočte Obce Bohdanovce nad 

Trnavou neprišli žiadne pripomienky. Starosta obce oboznámil poslancov so zámerom zapojenia 

obyvateľov a organizácií do diania obce formou predkladania projektov. Hlasovaním občanov obce  

sa prioritne podporia tie projekty o ktoré bude v obci najväčší záujem. Návrh poslanci schválili 

Uznesením č. 45/2024. 

Na rokovanie sa dostavil poslanec Josef Filip Kozoň. 

Ad. 6.  Odovzdanie vodných stavieb SO 02 Vodovod a SO 05 Splašková kanalizácia vybudovaných v rámci  

stavby „IBV Kopcova cesta“ a súčasne schválenie návrhu na uzatvorenie Zmluvy o prevádzkovaní 

verejnej kanalizácie poslanci schválili Uzneseniami č. 46/2024 a č. 47/2024 bez pripomienok. 

Ad. 7.  Starosta obce rokoval so zástupcom Rímskokatolíckej cirkvi, farnosťou Bohdanovce nad Trnavou,  

 Vdp. Františkom Mrkvom o možnosti prenájmu cirkevného majetku obci pre potreby ZŠ s MŠ na  

rozšírenie priestoru na športovanie a voľnočasové aktivity detí. Poslanci poverili starostu obce  

k následnému podpísaniu zmluvy na prenájom majetku na 10 rokov Uznesením č. 48/2024. 

Ad. 8.  Ekonómka obce vysvetlila poslancom  dôvody úprav rozpočtu. Poslanci Uznesením č. 49/2024   

schválili Rozpočtové opatrenie obce č. 12/2024 bez pripomienok. 

Ad.9.   Riaditeľka ZŠ s MŠ Mgr. Lucia Plaštiaková a ekonómka obce informovali poslancov o potrebe úprav  

rozpočtu školy, poslanci schváli Rozpočtové opatrenie ZŠ s MŠ  č. 2/2024  bez pripomienok 

Uznesením č. 50/2024. 

Ad.10. Predsedovia dvoch komisií, ktoré zasadali v čase od posledného zasadnutia OZ, v skratke informovali  

poslancov o ich  činnosti. Zápisnice zo zasadnutí komisií vzali poslanci na vedomie Uznesením č. 

51/2024. 

Ad. 11.  Starosta obce informoval o  žiadostiach a oznámeniach, ktoré riešil obecný úrad a ktoré poslanci  

vzali na vedomie Uznesením č. 51/2024.  

Ad.12.  Starosta obce informoval poslancov o týchto aktivitách obce: 

- „Cyklistické prepojenie obcí Trnava – Bohdanovce nad Trnavou – Špačince – I. etapa“  - 

ukončený a skolaudovaný projekt – prebehla kontrola v júli 2024, ktorá nezistila žiadne nedostatky 

- „Vodovod“ a „Kanalizácia“ Kopcova ulica – prebieha kolaudácia oboch stavieb 

- Nadácia ZsE výzva „Mením na zeleň“ – podporný projekt „Bohdanovce nad Trnavou zdravá 

pôda a zdraví ľudia“ – realizácia október 2024 

- „Cyklistická komunikácia  Bohdanovce nad Trnavou – Boleráz“ – žiadosť podaná v januári 

2024, doteraz nie je známy výsledok hodnotenia žiadosti 

- projekt „Dostavba ZŠ Bohdanovce nad Trnavou“ – schválená dotácia  2 613 838,23-€, čaká 

sa na podpísanie zmluvy 

- „Inkluzívne ihrisko Bohdanovce nad Trnavou“ – podaná žiadosť na TT SK – projekt nebol 

podporený 

- projekt „Vodozádržné opatrenia, čistenie rigolov a odvedenie dažďovej vody na športovom 

areáli“ – 3 000,-€ z Centrálneho krízového fondu TT SK schválená dotácia 

- Nadácia Slovenskej sporiteľne „Pre budúcnosť 2024“ – podaná žiadosť neúspešne 

- práve posudzovaná žiadosť Ministerstvom ŽP - „Vodozádržné opatrenia na adaptáciu na 

zmenu klímy Trhová ulica Bohdanovce nad Trnavou“ 

- stavba „Kanalizácia Horný mlyn“ – pripravená na odovzdanie 

- žiadosť o dotáciu zaslaná MF SR – „Indivividuálne potreby obce“  - nebola schválená 

- žiadosť na zabezpečenie komunálnej techniky na zberný dvor 

- nepodporená žiadosť „Inkluzívne = obohacujúco“ 

- žiadosť o financie na rekonštrukciu chodníka v lokalite „Vŕšok“ a na inštaláciu klimatizácie 

v KD a jedálni – čaká sa na výsledok 

- vybudovanie moderného detského ihriska pri obecných bytovkách v rámci výzvy „Ihrisko pre 

každé dieťa“  

- vypracovaná projektová dokumentácia a stavebné povolenie pre stavbu „Zníženie energetickej 

náročnosti budovy športového areálu v obci Bohdanovce nad Trnavou“ 



- žiadosť obce adresovaná Environmentálnemu fondu z Programu obnovy dediny 

o financovanie 1. časti projektu „Bohdanovce nad Trnavou – zelená dedina“ 

- žiadosť podaná Ministerstvu ŽP na vybavenie zberného dvora a iné. 

Poslanci vzali informácie na vedomie Uznesením č. 51/2024.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     

Ad.13.  Diskusia sa viedla počas celého priebehu rokovania, doplnili ju: 

- Ing. Tomáš Doboš sa informoval na to, či má obec v pláne vybudovať kanalizáciu na Pažitnej ulici  

- starosta ho oboznámil, že v najbližšom čase obec plánuje budovanie kanalizácie len v časti 

Tehelnej ulice, ktorá ešte nie je odkanalizovaná. Na Pažitnej ulici sa plánuje odkanalizovanie až 

po vysporiadaní časti pozemkov. Obec bude musieť osloviť vlastníkov nehnuteľností na darovanie 

ich  časti, aby sa mohli začať plánovať ostatné  práce, 

- Bc. Monika Kovárová upozornila kolegov poslancov na ich neprofesionálny prístup k jej osobe 

a k poslancom, ktorí majú iný pohľad na dianie a taktiež na jej pocit zatlačovania do úzadia 

problémov, ktoré sa jej bytostne dotýkajú, 

- Miroslav Sučák upozornil, že nie všetky problémy, ktoré sú na zasadnutí OZ predkladané, tam aj 

patria a je ich treba riešiť na iných fórach. Poslanci by sa mali držať rokovacieho poriadku, 

- starosta obce poznamenal, že necháva priestor všetkým poslancom, je vždy k dispozícii a vypočuje 

si všetky postrehy a názory. Na zasadnutí OZ sa treba držať programu rokovania.  

Na záver starosta obce poďakoval všetkým, ktorí sa zúčastnili na organizácii a zabezpečení akcie 

„Ukončenie leta“ a pozval všetkých prítomných na nadchádzajúcu akciu „Október fest“, ktorá sa 

uskutoční 5.10.2024 

Ad. 14.  Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Ing. Elena Marešová                         Bohdanovce nad Trnavou 20. 09. 2024 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 


